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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

3. april 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 296

Hvad er efter ministerens opfattelse grunden til, at der i 2007 blev givet 

tilladelse til 25 fosterreduktioner efter uge 12, hvilket er en stigning i forhold til 

antallet af tilladelser de foregående år.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dflibl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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